
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 9

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 25 Noviembre 2024

Hora inicio/fin: 19:30 / 21:10

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. Luciano Ferrer Pons
Dª. Belén Náger Escorihuela
Dª. Anunciación Láinez  
D. Pascual Barreda Martínez
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Pablo Ibañez García
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  iembros ausentes:  

D. José Luís López Ibáñez
D. Gerard Corella Aymerich
D. Jesús Pérez Almazán
D. José Vte. Álvarez Miravet
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PP)
Vicepresidente (VOX)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PSOE)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV La Choquera

EXCUSA AUSENCIA (*)

Concejal (PSOE) (*)
Vocal (Alcaldía) (*)
Vocal (PP) (*)
AVV El Saboner (*)
AMPA Ceip Vicente Artero 

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

  1º.-  APROBACIÓN  DE  LA ACTA DE  LA JUNTA DEL DISTRITO  OESTE 
CELEBRADA EL 28 DE OCTUBRE DE 2024.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el  28 de 
Octubre de 2024, por unanimidad de los miembros de la Junta.

2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

El Sr Presidente informa que nada más esté cerrado el programa de Navidad, se 
les hará llegar a todas las asociaciones del Distrito Oeste.

Dado que se acercan las fiestas de Navidad, propone hacer la próxima Junta de 
Distrito y a su vez Consejo de Distrito el 16 de Diciembre, a las 19:00 horas. C
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Está presente el Concejal de Movilidad y Medio Ambiente, D. Cristian Ramirez, 
para solucionar aquellas dudas que puedan surgir del Negociado de Movilidad y Medio 
Ambiente.

3º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por  parte  de  la  secretaria  de  la  Junta,  se  procede  a  la  lectura  de  las 
contestaciones que se han dado por los diferentes Negociados del Ayuntamiento.

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El Sr. Pedro Bermúdez, representante de la AVV Grupo Reyes y Ctra. Alcora, 
solicita que la poda se realice lo antes posible, puesto que el año pasado tardaron tanto 
que no se llegó a realizar. El Concejal de Medio Ambiente, le contesta que de normal la 
poda siempre se hacía en septiembre, pero que por esas fechas los árboles todavía están 
floreciendo, por lo tanto la poda se atrasa y empiezan a podar en febrero / marzo, para 
esas fechas se va a dotar de más personal cualificado para desempeñar esa labor. 

Informa en el  centro médico,  que es donde está la  Asociación de Vecinos,  el 
aparato de aire acondicionado está estropeado y gotea. Debido a este goteo, solicita que 
vengan a pintar la pared por las humedades que genera el agua y que arreglen tanto el 
aparato de aire acondicionado del centro de salud, como el aparato de la Asociación de 
Vecinos. 

En la Ctra. Alcora, a la altura del Grupo Reyes,  hay un semáforo, y justo en el 
paso de peatones hay un base, que solicita que se repare. 

Indica que bajando del puente de la Ctra. Alcora, a la altura de Racó de Natora y 
la guardería, hay un bache, solicita que se repare. 

Informa que ya se comentó  en el  Grupo de Trabajo  de Urbanismo,  que lleva 
tiempo reclamando que se realice una oreja en la acera del Centro de Salud, para realizar 
una rampa correctamente y que sea accesible.

Solicita que en el  Grupo Rosario alguien ha estado podando los árboles de la 
Plaza Casto Moya, ahora quieren que vaya alguien a recoger las ramas.

El Sr.  Pablo Ibañez, representante de la A. Veinal  i  Esportiva Venta Nova, 
solicita que en el parque nuevo limpien de broza.

Solicita en el mismo parque que hagan una zona de niños, dotado de columpios.

Vuelve a insistir en la iluminación de las rotondas de Venta Nova y Venta Rosita.

Reitera la petición de que en el lateral del Rio Seco, a la altura del parque, se 
limpie de basura, como latas, plásticos,… todavía no han ido a limpiar.

Reitera la petición de que corten las ramas del pino situado en el lateral del Río 
Seco, cuyas ramas están entrando dentro de la vivienda del vecino.

En el  Barranco del  Río Seco,  en la  zona del  desguace,  hay muchas cañas y 
maleza, pregunta que con la limpieza del Barranco del Sol podrían limpiar también esa 
zona. C
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Solicita que se pode los árboles de la Ctra. Alcora del 450 al 390 y del 484 al 476, 
situados en Venta Nova.

Aprovecha que se encuentra el Concejal de Medio Ambiente para reclamar que 
cuando  podan  la  hierba  de  las  cunetas,  viene  personal  para  hacer  esa  labor,  a 
continuación,  después  de  unos  días  viene  otro  personal  a  recoger  la  broza  que 
previamente han cortado, y que se supone que tendrían que venir otro para recoger las 
latas, plásticos y demás basura, pero que ese paso, ya no se hace. A lo que el Concejal 
contesta que se está revisando con el nuevo contrato y que lo van a tener en cuenta.

Reitera que el asfalto de la Avda. Alcora (dentro del grupo Venta Nova), frente a 
los números 426 – 434 y 392 se está levantando y está saliendo la hierba. Solicita que den 
una  solución  lo  antes  posible,  ya  que  lo  está  pidiendo  todos  los  meses  y  no  han 
contestado. 

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Choquera, solicita 
que se instale un baño químico en la parcela comunitaria del Racó de Mercader.

Reitera que se de alguna solución al canto vivo (reguero) que hay al lado de la 
caseta de la Asociación de Vecinos.

Solicita información acerca del reparcheo de las calles y del plan de asfaltado, 
puesto que en el Grupo de Trabajo de Urbanismo se comentó que se iban a asfaltar dos 
calles por cada distrito. Fechas de las actuaciones y que calles se quieren asfaltar, al igual 
que que calles se quieren reparchear.

Solicita que se instale una papelera en la parada del autobús de la urbanización 
La Joquera.

Reitera la petición de que se instale una cámara en la entrada de la urbanización, 
para controlar la problemática de vertidos incontrolados en la zona de contenedores.

Pregunta  si  se  está realizando alguna actuación con respecto a  los  lindes de 
Castellón – Borriol.

Reitera que la rotonda de la Gaspara sigue sin tener luz.

Reitera la petición de que se instalen placa de “recogida de excrementos caninos”.

Pregunta si ya se ha gestionado con la empresa propietaria de los cables aéreos 
que hay en la urbanización, que están tocando las ramas de los pinos y que pueden ser un 
peligro. Informa que hace un tiempo le llamó un técnico del Ayuntamiento preguntando la 
ubicación y que irían a verlo.

En el mes de febrero solicitó información a UPROMA, con respecto a un informe 
que elaboraron hace tiempo, en relación a las ilegalidades que estaban realizando algunos 
vecinos en la Urbanización. Le han contestado que “según datos facilitados, le informamos 
que consultados nuestros  archivos  policiales  no consta  ningún registro.”  La presidenta 
indica  que acudió  la  policía  y  le  dijeron que tenían que solicitar  informes a  diferentes 
Negociados  del  Ayuntamiento  y  es  ello  lo  que  solicita,  copia  de  esos  informes  y 
actuaciones que han hecho. 

La Sra. Belén Náger, Vocal de Alcaldía,  informa que las obras que se están 
realizando  en  la  Ciudad  de  Transporte  corresponden  a  Urbanismo,  conforme  le  han 
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informado desde Movilidad.  Indica que se ha solicitado por  escrito  una reunión con el 
Concejal de Urbanismo, desde la Asociación Empresarial Castellonense de Transportes de 
Mercancías. Están esperando la cita. 

El Sr. Pascual Barreda, representante de la AVV Grupo Roser, Ctra Borriol y 
adyacentes,  informa que en el  lateral  del  cementerio  viejo,  desde antes  del  día  1  de 
Noviembre, hay instaladas 25 vallas, próximas a un muro, que todas esas vallas están en 
el suelo, lo cual da una sensación de abandono. 

Pide información con respecto al seguimiento de las vallas que se instalan en la 
vía pública, y de que estén colocadas correctamente y que no estén instaladas durante 
tanto tiempo, porque dice que en algunas ocasiones, hasta incluso más de un año están 
las vallas ocupando la vía pública e incluso dificultando el paso de peatones.

Pregunta directamente al Concejal de Movilidad, que como consecuencia de las 
obras de las Zonas de Bajas Emisiones, concretamente en la calle San Roque con Calle 
Obispo Climent, han puesto unos columpios, y pregunta si se ha tenido en cuenta que en 
Magdalena, cuando se hace la Tornà, el momento de “Les Tres Caigudes” es donde se han 
instalado esos columpios. A lo que el Concejal de Movilidad, contesta que si, que se ha 
tenido en cuenta.

Pregunta que si los puestos de Bicicas nuevos están ya definidos e instalados y el 
Concejal de Movilidad responde que todavía no.

Solicita  la  iluminación  de  la  rotonda  del  Hospital  la  Magdalena,  ya  que  se 
encuentran apagadas las farolas de la misma.

Se  ha  enterado  que  han  cortado  el  pino  que  había  en  la  entrada  del  nuevo 
cementerio, lo que venía reiterando desde hace mucho tiempo, por lo que agradece el 
gesto. Ahora solicita que se repare la zona, ya que las raíces del pino levantaban el asfalto, 
además de poner señalización tanto vertical como horizontal.

En la rotonda de la silla, cogiendo la salida hacia el Mercado de Abastos, a la 
derecha, hay un vertedero incontrolado, dirección Camino Collet.

En el Barranco del Sol, más próximo a la zona de vivienda del Grupo Roser, a la 
altura de Marmoles Cabedo hay unos pinos muy altos, corre peligro de que esos pinos 
caigan sobre las viviendas, por eso, aprovechando que están limpiando el barranco, se 
puedan cortar estos pinos para evitar el peligro. 

Hace  el  comentario  que  todas  las  calles  que  se  han  reformado  como 
consecuencia de las Zonas de Bajas Emisiones,  son muy estrechas y esto dificulta  el 
acceso para vehículos de emergencia, como ambulancias, bomberos,…. El Concejal de 
Movilidad responde a que esta estrechamiento se ha realizado para que disminuyan la 
velocidad.

La Sra. Anunciación Láinez, vocal del PSOE, solicita que los bancos que hay 
en Cardenal Costa, frente al concesionario de coches Ford, sean mas altos, ya que a la 
gente mayor les cuesta levantarse y sentarse. 

Reitera que en la calle Puzol, 14, en el Grupo San Lorenzo, hay una parcela que 
todas las ramas sobre salen por encima del muro e invaden la vía publica, concretamente 
toda la acera. Solicita que se corte dicha hierba. C
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Reitera la petición de que se limpie el solar situado en la Avda. Enrique Gimeno, al 
lado de la rotonda del deporte, esta parcela es municipal.

Reitera  la  petición  de  que  se  instale  una  señal  de  parking  en  la  zona  de  la 
estación de Renfe, para indicar que justo a pocos metros hay un parking. 

Propone que el plan de asfaltado sea por distritos. 

En la Asociación de Vecinos de Cardenal Costa, hay una agujero en la pared, 
solicita que vayan a reparar. 

Solicita que se pode el Parque Merida y también los árboles de la calle Alcira, en 
el Grupo San Arturo.

Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las veintiuna 
horas y diez minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la 
Secretaria de la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 9

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 25 de novembre de 2024

Hora inicie/fi: 19:30 / 21:10

Lloc: Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. Luciano Ferrer Pons
Dª. Belén Náger Escorihuela
Dª. Anunciación Láinez  
D. Pascual Barreda Martínez
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Pablo Ibañez García
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  embr  e  s absents:  

D. José Luís López Ibáñez
D. Gerard Corella Aymerich
D. Jesús Pérez Almazán
D. José Vte. Álvarez Miravet
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PP)
Vicepresidente (VOX)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PSOE)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV La Choquera

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Concejal (PSOE) (*)
Vocal (Alcaldía) (*)
Vocal (PP) (*)
AVV El Saboner (*)
AMPA Ceip Vicente Artero 

Secretària:
Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia 
establit:  

  1r.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE  OEST 
CELEBRADA EL 28 D’ OCTUBRE DE 2024.

S'aprova l'acta ordinària de la Junta del Districte Oest celebrada el 28 d’ Octubre 
de 2024, per unanimitat dels membres de la Junta.

2n.- INFORME DEL PRESIDENT.

El Sr President informa que res més estiga tancat el programa de Nadal, se'ls farà 
arribar a totes les associacions del Districte Oest.

Atés que s'acosten les festes de Nadal, proposa fer la pròxima Junta de Districte i 
al seu torn Consell de Districte el 16 de Desembre, a les 19.00 hores.
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És present el  Regidor de Mobilitat  i  Medi Ambient,  Sr.  Cristian Ramirez,  per a 
solucionar aquells dubtes que puguen sorgir del Negociat de Mobilitat i Medi Ambient.

3r.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part de la secretària de la Junta, es procedix a la lectura de les contestacions 
que s'han donat pels diferents Negociats de l'Ajuntament.

4t.- PRECS I PREGUNTES.

El  Sr.  Pedro  Bermúdez,  representant  de  l'AV  Grup  Reis  i  Ctra.  l'Alcora, 
sol·licita que la poda es realitze al més prompte possible, ja que l'any passat van tardar 
tant que no es va arribar a realitzar. El Regidor de Medi Ambient, li contesta que de normal 
la poda sempre es feia al setembre, però que per eixes dates els arbres encara estan 
florint, per tant la poda s'endarrerix i comencen a podar al febrer / març, per a eixes dates 
es dotarà de més personal qualificat per a exercir eixa labor. 

Informa en el centre mèdic, que és on està l'Associació de Veïns, l'aparell d'aire 
condicionat  està desbaratat  i  degota.  A causa d'este degoteig,  sol·licita  que vinguen a 
pintar  la  paret  per  les  humitats  que  genera  l'aigua  i  que  arreglen  tant  l'aparell  d'aire 
condicionat del centre de salut, com l'aparell de l'Associació de Veïns. 

En la Ctra. l'Alcora, a l'altura del Grup Reis, hi ha un semàfor, i just en el pas de 
vianants hi ha un base, que sol·licita que es repare. 

Indica que baixant del pont de la Ctra. l'Alcora, a l'altura de Racó de Natora i la 
guarderia, hi ha un sot, sol·licita que es repare. 

Informa que ja  es va comentar  en el  Grup de Treball  d'Urbanisme,  que porta 
temps reclamant que es realitze una orella en la vorera del Centre de Salut, per a realitzar 
una rampa correctament i que siga accessible.

Sol·licita que en el Grup Rosario algú ha estat podant els arbres de la Plaça Cast 
Moya, ara volen que vaja algú a arreplegar les branques.

El  Sr.  Pablo Ibañez,  representant  de la  A.  Veinal  i  Esportiva Venta Nova, 
sol·licita que al parc nou netegen de brossa.

Sol·licita en el mateix parc que facen una zona de xiquet, dotat de gronxadors.

Torna a insistir en la il·luminació de les rotondes de Venta Nova i Venta Rosita.

Reitera la petició que en el lateral  del Rio Seco, a l'altura del parc, es netege 
d'escombraries, com a lates, plàstics,… encara no han anat a netejar.

Reitera la petició que tallen les branques del pi situat en el lateral del Riu Sec, les 
branques del qual estan entrant dins de la vivenda del veí.

En el Barranc del Riu Sec, en la zona del desballestament, hi ha moltes canyes i  
mala herba, pregunta que amb la neteja del Barranc del Sol podrien netejar també eixa 
zona.
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Sol·licita que es pode els arbres de la Ctra. l'Alcora del 450 al 390 i del 484 al 476, 
situats en Venta Nova.

Aprofita que es troba el Regidor de Medi Ambient per a reclamar que quan poden 
l'herba de les cunetes, ve personal per a fer eixa labor, a continuació, després d'uns dies 
ve un altre personal a arreplegar la brossa que prèviament han tallat, i que se suposa que 
haurien de vindre un altre per a arreplegar les llandes, plàstics i altres escombraries, però 
que eixe  pas,  ja  no es fa.  Al  que el  Regidor  contesta  que s'està revisant  amb el  nou 
contracte i que el tindran en compte.

Reitera  que  l'asfalt  de  l'Av.  l'Alcora  (dins  del  grup  Venda  Nova),  enfront  dels 
números 426 – 434 i 392 s'està alçant i està eixint l'herba. Sol·licita que donen una solució 
#al més prompte possible, ja que ho està demanant tots els mesos i no han contestat. 

La Sra. Concepción Guillamón, representant de l'AV La Joquera, sol·licita que 
s'instal·le un bany químic en la parcel·la comunitària del Racó de Mercader.

Reitera que se de alguna solució al cant viu (reguera) que hi ha al costat de la 
caseta de l'Associació de Veïns.

Sol·licita informació sobre els repegats dels carrers i del pla d'asfaltat, ja que en el 
Grup de Treball d'Urbanisme es va comentar que s'anaven a asfaltar dos carrers per cada 
districte. Dates de les actuacions i que carrers es volen asfaltar, igual que que carrers es 
volen repartxear.

Sol·licita que s'instal·le una paperera en la parada de l'autobús de la urbanització 
La Joquera.

Reitera la petició que s'instal·le una cambra en l'entrada de la urbanització, per a 
controlar la problemàtica d'abocaments incontrolats en la zona de contenidors.

Pregunta  si  s'està  realitzant  alguna  actuació  respecte  als  límits  de  Castelló  – 
Borriol.

Reitera que la rotonda de la Gaspara seguix sense tindre llum.

Reitera la petició que s'instal·len placa de “recollida d'excrements canins”.

Pregunta si ja s'ha gestionat amb l'empresa propietària dels cables aeris que hi ha 
a la urbanització, que estan tocant les branques dels pins i que poden ser un perill. Informa 
que fa un temps li va dir un tècnic de l'Ajuntament preguntant la ubicació i que anirien a 
veure'l.

El mes de febrer va sol·licitar informació a UPROMA, respecte a un informe que 
van elaborar fa temps, en relació a les il·legalitats que estaven realitzant alguns veïns a la 
Urbanització. Li han contestat que “segons dades facilitades, l'informem que consultats els 
nostres arxius policials no consta cap registre.” La presidenta indica que va acudir la policia 
i li van dir que havien de sol·licitar informes a diferents Negociats de l'Ajuntament i és això 
el que sol·licita, còpia d'eixos informes i actuacions que han fet. 

La  Sra.  Belén  Náger,  Vocal  d'Alcaldia,  informa  que  les  obres  que  s'estan 
realitzant a la Ciutat de Transport corresponen a Urbanisme, conforme li han informat des 
de Mobilitat. Indica que s'ha sol·licitat per escrit una reunió amb el Regidor d'Urbanisme, C
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des  de  l'Associació  Empresarial  Castellonenca  de  Transports  de  Mercaderies.  Estan 
esperant la cita. 

El  Sr.  Pascual  Barreda,  representant  de  l'AV  Grup  Roser,  Ctra  Borriol  i 
adjacents, informa que en el lateral del cementeri vell, des d'abans del dia 1 de Novembre, 
hi ha instal·lades 25 tanques, pròximes a un mur, que totes eixes tanques estan en el sòl, 
la qual cosa dona una sensació d'abandó. 

Demana informació respecte al seguiment de les tanques que s'instal·len en la via 
pública, i que estiguen col·locades correctament i que no estiguen instal·lades durant tant 
de temps,  perquè diu que en algunes ocasions,  fins fins i  tot  més d'un any estan les 
tanques ocupant la via pública i fins i tot dificultant el pas de vianants.

Pregunta directament al Regidor de Mobilitat, que a conseqüència de les obres de 
les  Zones  de  Baixes  Emissions,  concretament  al  carrer  Sant  Roc  amb  Carrer  Bisbe 
Climent, han posat uns gronxadors, i pregunta si s'ha tingut en compte que en Magdalena, 
quan  es  fa  la  Tornà,  el  moment  de  “Les  Tres  Caigudes”  és  on  s'han  instal·lat  eixos 
gronxadors. Al que el Regidor de Mobilitat, contesta que si, que s'ha tingut en compte.

Pregunta que si els llocs de Bicicas nous estan ja definits i instal·lats i el Regidor 
de Mobilitat respon que encara no.

Sol·licita la il·luminació de la rotonda de l'Hospital la Magdalena, ja que es troben 
apagades els fanals d'esta.

S'ha assabentat que han tallat el pi que hi havia en l'entrada del nou cementeri, el 
que venia reiterant des de fa molt temps, per la qual cosa agraïx el gest. Ara sol·licita que 
es repare la zona, ja que les arrels del pi alçaven l'asfalt, a més de posar senyalització tant 
vertical com horitzontal.

En la rotonda de la cadira, agafant l'eixida cap al Mercat de Proveïments, a la 
dreta, hi ha un abocador incontrolat, direcció Camí *Collet.

En el Barranc del Sol, més pròxim a la zona de vivenda del Grup Roser, a l'altura 
de Marmoles Cabedo hi ha uns pins molt alts, corre perill que eixos pins caiguen sobre les 
vivendes, per això, aprofitant que estan netejant el barranc, es puguen tallar estos pins per 
a evitar el perill. 

Fa el comentari que tots els carrers que s'han reformat a conseqüència de les 
Zones  de  Baixes  Emissions,  són  molt  estretes  i  això  dificulta  l'accés  per  a  vehicles 
d'emergència, com a ambulàncies, bombers,…. El Regidor de Mobilitat respon al fet que 
esta estrenyiment s'ha realitzat perquè disminuïsquen la velocitat.

La Sra. Anunciació Láinez, vocal del PSOE, sol·licita que els bancs que hi ha en 
Cardenal Costa, enfront del concessionari de cotxes Ford siguen mes alts, ja que a la gent 
major els costa alÇar-se i aixecar-çe. 

Reitera que al carrer Puçol, 14, en el Grup Sant Lorenzo, hi ha una parcel·la que 
totes les branques sobre ixen per damunt del mur i envaïxen la via publica, concretament 
tota la vorera. Sol·licita que es talle esta herba.
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Reitera la petició que es netege el solar situat en l'Av. Enrique Gimeno, al costat 
de la rotonda de l'esport, esta parcel·la és municipal.

Reitera la petició que s'instal·le un senyal de pàrquing en la zona de l'estació de 
Renfe, per a indicar que just a pocs metres hi ha un pàrquing. 

Sol·licita informació sobre el pla d'asfaltats de la ciutat.

En l'Associació de Veïns de Cardenal Costa, hi ha una forat en la paret, sol·licita 
que vagen a reparar. 

Sol·licita que es pode el Parc Merida i també els arbres del carrer Alzira, en el 
Grup Sant Arturo.

I  no havent-hi  mes assumptes que tractar,  s'alça  la  sessió,  sent  les vint-i-una 
hores  i  deu  minuts,  estenent-se  d'ella  la  present  acta,  que  firmen  el  President  i  la 
Secretària de la Junta, en el lloc i data al principi expressats.
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